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Key switch for the control of lifting devices and crane installations.
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Hängetaster zum Steuern von Hebezeugen und/oder Krananlagen.
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Abstract (en)
In known key switches, the braided cables of a control line are laid individually to electromechanical switching elements (1), and the latter
are partially connected to one another via wiring links. The individual line connection is designed as a screw connection, which necessitates
considerable installation cost. In the invention, each electromechanical switching element (1) is plugged into a base (2). Provided on the base are
solder, plug and/or screw connections for connecting the switching elements to one another and to the control line. <IMAGE>

Abstract (de)
In bekannten Hängetastern werden die Litzen einer Steuerleitung einzeln zu elektromechanischen Schaltelementen (1) verlegt und letztere
teilweise untereinander durch Schaltbrücken verbunden. Die einzelne Leitungsverbindung ist als Schraubverbindung ausgelegt, was erheblichen
Montageaufwand erfordert. Bei der Erfindung ist jedes elektromechanische Schaltelement (1) ist einen Sockel (2) eingesteckt. An dem Sockel sind
Löt-, Steck- und/oder Schraubverbindungen für das Verschalten der Schaltelemente untereinander und mit der Steuerleitung vorgesehen.
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